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Spørgsmål nr. S 274 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Sundhedsministeren 

Dato: 23. november 2018 

Stillet af: Rasmus Prehn (S)  

Mener ministeren, at regeringen gør nok for tage hånd om de bekymringer, 

som Hjørring Kommune og Aalborg Kommune har rejst i forhold til, om der i 

fremtiden vil være SOSU’er nok til at sikre den fornødne omsorg i 

kommunerne som omtalt i Thisted Dagblad den 20. oktober 2018?  

(Spm. nr. S 274). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Prehn@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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Offentligt


